

Matériel demandé en CM1 et CM2 / Seznam pomůcek do ročníku CM1 a CM2 (4. a 5. ročník) / Supply list for CM1 and CM2 classes

<p>Un stylo bleu, un stylo noir, un stylo rouge, un stylo vert. Un crayon à papier, une gomme, un taille crayon. Un tube de colle Une paire de ciseaux Une règle de 30 cm Une ardoise avec feutres + un effaceur Des crayons de couleurs, des feutres Une blouse ou un vieux t-shirt pour la peinture Une pochette 3 rabats avec élastique Une boîte de mouchoirs jetables Une calculatrice Une équerre Un compas Une clé USB Pour l'éducation physique et sportive : chaussures de sport propres, short, maillot.</p>	<p style="text-align: center;">Conseils généraux</p> <p>Privilégier le cartable léger (pouvant laisser entrer des cahiers de 24x32 cm) au cartable lourd à roulettes (montées des escaliers). Marquer tout matériel ainsi que le contenu de la trousse au nom de l'enfant. Éviter les crayons fantaisie avec lesquels les enfants écrivent souvent mal et qui les distraient de leurs apprentissages. Pour les gauchers, penser au matériel adapté : ciseaux... Vérifier régulièrement le contenu des trousse, tailler les crayons et les compléter au besoin. Merci de bien vouloir recouvrir les livres distribués à vos enfants en n'oubliant pas d'y coller une étiquette avec leur nom et leur classe mais aussi de vérifier régulièrement le matériel de votre enfant.</p>
<p>propisovací tužka modrá, černá, červená, zelená obyčejná tužka, guma, ořezávatko lepidlo v tyčince nůžky pravítko 30 cm mazací tabulka na psaní s fixy a mazátkem pastelky, fixy na výtvarnou výchovu staré tričko nebo košile desky s chlopněmi a gumičkami krabice papírových kapesníků kalkulačka pravoúhlý trojúhelník kružítko USB klíč (flash disk) na tělocvik: čistá sportovní obuv a ponožky, šortky a tričko</p>	<p style="text-align: center;">Obecné rady</p> <p>Vyberte raději lehkou školní aktovku, (do které se vejdu sešity rozměru 24x32 cm), než aktovku s kolečky, která je těžší (ve škole jsou schody). Veškeré pomůcky i obsah penálu označte jménem dítěte. Vyhněte se psacím potřebám atypických tvarů, se kterými děti nepíší dobře a které odvádějí jejich pozornost od učení. Pro leváky myslíte na přizpůsobené pomůcky, např. nůžky... Obsah penálu pravidelně kontrolujte, ořezávejte tužky a pastelky a vše v případě potřeby doplňujte. Prosíme, abyste obalili knihy, které dětem rozdáme ve škole, a nezapomeňte obal označit samolepkou se jménem žáka a označením třídy. A také prosíme, abyste školní pomůcky pravidelně kontrolovali.</p>

<p>Four pens – blue, black, red, green A pencil, an eraser, a sharpener A glue stick A pair of scissors Ruler 30 cm A whiteboard, a whiteboard marker and a small whiteboard eraser Coloured pencils, markers An old shirt or t-shirt for the Art class. A folder with 3 flaps and elastics Box of paper tissues A calculator A square A compass A USB key For sport education : clean sport shoes and sock, t-shirt and short</p>	<p style="text-align: center;">General advice</p> <p>Better choose lightweight school bag (which can contain textbooks of 24x32 cm), rather than a school bag with wheels, which is heavier (there are stairs in school). Mark all material and the contents of the kit with the name of the child. Avoid fancy pencils with which children often write poorly and which distract them from their learning. For left-handers, think about the adapted material: scissors ... Regularly check the contents of the pencil case, sharpen the pencils and replace items as needed. We kindly ask you to cover the books given to your children at school. Please remember to use a sticky label on the cover of the book with their name and class. Please also regularly check your child's school supplies.</p>
---	--